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СУБОТИЦА - Председник Србије Александар Вучић потврдио је да би на Сретење, 15.
фебруара, у Скупштини Србије требало да буде усвојена декларација о политичкој
независности и војној неутралности земље.

  

  

Вучић је рекао новинарима на Палићу да би то била једна врста потврде унутрашње и
спољне политике Србије, за коју мисли да је дала резултате и изазвала поштовање
цијелог свијета.

  

Он сматра да Србија то треба да уради, не због себе, већ због будућих генерација".

  

"Важно је да кад потврдите један курс, онда вас и други посматрају на тај начин. Мени је

 1 / 7



Александар Вучић: На Сретење планирано усвајање декларације о војној неутралности; Регион се испразнио, младима понудити амбијент у коме ће схватити да више нећемо да се бијемо
субота, 23 новембар 2019 19:10

недавно белгијска премијерка рекла: 'Ви у Србији, и ви Александре, познати сте по томе
да имате самосталну и независну политику.' Знате ли каква је то част и каква је то
реткост чути у данашњим европским оквирима", каже Вучић.

  

Он је додао да је на то поносан.

  

Председник Србије каже да је и то један од разлога што мађарски пријатељи цене
Србију - јер има аутохтону, аутономну, самосталну и независну политику, што иде за
својим интересима, поштујући све друге, а не мора увек да буде "пришипетља" свему што
неко други донесе као одлуку.

  

"Сами бирамо када ћемо за нешто да гласамо, а кад нећемо. То је веома важно и
доприноси даљем и већем угледу Србије", закључио је Вучић.

  

 2 / 7



Александар Вучић: На Сретење планирано усвајање декларације о војној неутралности; Регион се испразнио, младима понудити амбијент у коме ће схватити да више нећемо да се бијемо
субота, 23 новембар 2019 19:10

  

Вучић посетио винарију "Звонко Богдан"

  

Председник Србије Александар Вучић посетио је винарију "Звонко Богдан" на Палићу.

  

  

Фотографију је објавио на свом Инстаграм профилу, уз опис "Са Лајошем и Андором
Чакањем у прелепој винарији 'Звонко Богдан'".

  
      &#160;     &#160;   &#160;       &#160;           View this post on Instagram   
 
&#160;
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Sa Lajošem i Andorom Čakanjem u prelepoj vinariji "Zvonko Bogdan"!

  

A post shared by  Aleksandar Vučić  (@buducnostsrbijeav) on Nov 23, 2019 at 8:02am PST

       

Регион се испразнио, треба младима да понудимо амбијент у коме ће схватити да
више нећемо да се бијемо

  

Председник Александар Вучић изјавио је да се регион испразнио јер људи, и то не више
само млади, већ и они између 40 и 50 година, одлазе и да им треба, како би се то
успорило и зауставило, понудити амбијент да "схвате да више у региону нећемо да се
бијемо, већ да желимо да радимо заједно".
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"Važno je da stvorimo ambijent u regionu u kome nećemo više da se bijemo, već da radimo
zajedno. Da stvorimo novu perspektivu za naše ljude. Ne odlaze ljudi više zato što su gladni,
mnogo je više ljudi koji traže srećniju budućnost, traže bolji život, a ne to da se prehrane, to je
priča koja je bila pre 40 godina. Suština je u tome da je naš najveći problem da ne možemo da
ponudimo srećnu perspektivu za mlade ljude, a to podrazumeva i sveukupna društvena
atmosfera u regionu. To je rezultat naših loših politika iz prošlosti iz koje ne uspevamo da
izađemo, da iznedrimo neku novu energiju, neki novi pristup. Ponosan sam na nedavnu
inicijativu koja je zasnovana na četiri osnovne slobode EU. Važno je da dokažemo da smo u
stanju da sednemo sami za isti sto i da se dogovoramo, ma koliko problema imali i da odluke
donosimo brže i tada ćemo uspeti da vratimo narodu samopouzdanje i veru da ostanu na
svojim ognjištima i u svojim zemljama da žive i da tu očekuju bolju budućnost." - Predsednik
Republike Srbije Aleksandar Vučić sa predsednikom Republike Severne Makedonije Stevom
Pendarovskim i predsednikom Republike Slovenije @borutpahor učestvuje na četvrtom
Regionalnom forumu mladih lidera u Novom Sadu.
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A post shared by  Aleksandar Vučić  (@buducnostsrbijeav) on Nov 23, 2019 at 2:22am PST

       

 Он је, на Регионалном форуму младих лидера у Новом Саду, на којем су говорили и
председници Северне Македоније и Словеније, Стево Пендаровски и Борут Пахор,
рекао да људи не одлазе зато што су гладни већ траже бољу будућност.

  

"Наш највећи проблем је што не успевамо да ин понудимо срећну перспективу", рекао је
Вучић и истакао да то подразумева бољу свеобухватну атмосферу у друштву.

  

Према његовим речима, то је резултат лоших политика у региону из прошлости "из којих
не успевамо да изађемо", јер се то види и у приговорима да се мини Шенгеном прави
Велика Србија или Велика Албанија.

  

"Узалуд се Рама уби објашњавајући да не прави Велику Србију", рекао је Вучић,
наводећи да је јако поносан на иницијативу Северне Македоније, Албаније и Србије.

  

Он је рекао да је људима на овом подручју проблем и самопоуздање, јер мисле да "сунце
тудјег нега боље сија него домаће" и кад се увере да није тако срамота их да се врате у
своју државу.

  

"Видим ја да није свима у Европи драго због те иницијативе наше три земље, како смо се
дрзнуили да сами нешто радимо. Када будемо показали свима да нисмо кретени и да смо
у стању да седнемо за исти сто сами и договарамо се онда ћемо и народу вратити
самопоуздање и веру грађанима да остану у својим држава и да имају будућност", рекао
је Вучић.

  

Он је, говорећи о одласку становништва, рекао да у Србији нема више од 6,5 милиона
становника, на Косову не више од 1,2 милиона, а у Хрватској не више од 3,2 милиона.

  

(Агенције)
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